
Resultatenoverzicht raadsvergadering
  
12 december 2023 -  Besluitvorming 

  
Wat brengt dit overzicht in beeld:
- door de raad genomen besluiten;
- toelichting en door het college van B&W gedane toezeggingen; 

Onderdeel: Agendapunten
AP Korte omschrijving agendapunt POHO 1. Besluiten 2. Toelichting en toezeggingen college B&W
1. Opening Om 19.30 uur.

2 Vaststellen definitieve agenda De agenda wordt gewijzigd 
vastgesteld.

- Op verzoek van mw. Van Hulst wordt hamerstuk 7.03, 
Verordening tot wijziging van de APV, een bespreekstuk.

- Dhr. Prinsen kondigt een motie vreemd aan de orde van 
de agenda aan over het beschut stallen van fietsen en 
scootmobielen in de voortuin. 

3. Trekking stemmingsnummer Nummer 4 (dhr. Coppens)
3.1 Aanwijzingsbesluit 

plaatsvervangend griffier
Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(23 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

Dhr. L.A.M. Dijkmans wordt aangewezen als plv. griffier en 
legt de belofte af.

3.2 Benoeming lokale ombudsman en 
plaatsvervanger

Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(23 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

Dhr A. Czech en mevr. M. Driessen worden voor zes jaar 
benoemd als Ombudsman resp. plaatsvervangend 
Ombudsman en leggen de belofte af.

4. Informatieronde
4.1 Vragenhalfuur Dhr. Coppens (Senioren 

Veldhoven) vraagt zich af hoe 
het college tegen de 
problematiek bij de ODZOB aan 
kijkt.
De heer Wijman (D66) vraagt 
zich af op welke wijze daarop 
wordt ingegrepen door het 
college.

Dhr. Prinsen vraagt zich af of 
het klopt dat de bewoners van 
het Citycentrum hun auto niet 
in de onderliggende 
parkeergarage mogen parkeren

Portefeuillehouder mevr. Giesbertz antwoordt hierop dat er 
zorgen zijn, ook over de beeldvorming rondom de ODZOB. 
Zij heeft hierover veel contacten op alle niveaus. Ze doet de 
toezegging dat er op korte termijn een brief van de 
voorzitter van de ODZOB naar de raad komt. Zij geeft wel 
aan dat de advisering door de ODZOB doorlopend op een 
hoog niveau blijft, ondanks de perikelen.

Portefeuillehouder Rooijakkers geeft aan dat dat inderdaad 
niet is toegestaan. De bewoners mogen wel op alle andere 
parkeerplaatsen in het centrum parkeren. De parkeergarage 
is bestemd voor winkelend publiek, met name voor Albert 
Heijn. De wethouder doet de toezegging dat bij de herijking



en zo nee, hoe kan dat wel 
geregeld worden?

Dhr. Peters wil graag weten of 
de huren van buurt-
accommodaties kunnen worden
verlaagd, nu de gemeente 
financieel er goed voor staat. En
er evt. iets kan worden gedaan 
aan de hoge energiekosten.

van het parkeerbeleid in het centrum, dit punt zal worden 
meegenomen. Meer in het bijzonder of parkeren ’s-avonds 
en ’s-nachts bijvoorbeeld wel mogelijk te maken is.

Portefeuillehouder Rooijakkers geeft aan dat het verlagen 
van de huren niet kan. Deze dienen kostendekkend te zijn, 
mede door wettelijke concurrentievoorschriften. Hij zegt wel 
toe dat de mogelijkheden verkend worden om de oplopende 
kosten te compenseren. Het college neemt hierbij een 
positieve grondhouding aan. Dit gaat wel extra geld kosten. 
Hij komt hiermee bij de raad terug.

4.2 Mededelingen vanuit de raad over de 
regionale samenwerkingsverbanden

De heer Horsten heeft een 
mededeling over de 
Samenwerkingsovereenkomst 
Mobiliteit. Deze doet hij bij het 
betreffende agendapunt.

4.3 Mededelingen vanuit het college van 
Burgemeester & Wethouders 

Geen mededelingen.

5. Artikel 42 vragen Er zijn geen beantwoorde Art.42
vragen

6. Spreekrecht De heer Jacobs van de 
buurtverenging Huijsackers 
spreekt in over het bp. 
/Kransackerdorp

7. Hamerstukken

7.1 Vaststellen Verlenging 
Huisvestingsverordening Veldhoven

Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

7.2 Vaststellen Beleidsplan 
Schulddienstverlening

Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

7.3 Vaststellen Verordening tot wijziging 
van de Algemene plaatselijke 
verordening 

Is bespreekstuk geworden.

8. Bespreekstukken
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8.1 Vaststellen bestemmingsplan 
Habraken, regulier 

CvB Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

8.2 Vaststellen bestemmingsplan 
'Riethovensedijk 8' 

CvB Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

8.3 Vaststellen bestemmingsplan 'Den 
Boogerd, naast nr. 20'

CvB Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

8.4 Vaststellen bestemmingsplan 
'Kransackerdorp'

CvB Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

Portefeuillehouder Van Brakel geeft aan dat er bij de Raad 
van State geen bestuurlijke lus mogelijk was, vandaar dat 
het gehele bestemmingsplan is vernietigd. De benodigde 
reparaties zijn inmiddels verwerkt. Wethouder Van Brakel 
zegt toe dat in de toekomst (wanneer er sprake gaat zijn 
van Omgevingsplannen) voldoende transparantie in acht 
genomen zal worden, b.v. over de mate van verdichting 
waar het plan toe leidt.

8.5 Vaststellen Mobiliteitsvisie 2040 JR Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

Motie HvV, GL/PvdA, D66 en 
CDA:
De motie wordt unaniem 
aangenomen (24 stemmen 
voor, 0 stemmen tegen)

Door de motie wordt o.a. gevraagd in het mobiliteitsplan 
aandacht te hebben voor optimale OV-verbindingen van de 
wijken naar bedrijventerreinen. Verder wordt verzocht  
regionaal (via de MRE en SGE) te pleiten voor beter 
openbaar vervoer in het algemeen, o.a. door (nu) 
onrendabele lijnen open te houden met het oog op een 
groeiend aantal reizigers in de toekomst.
Wethouder Rooijakkers zegt toe deze motie op te pakken in
relatie tot de MRE en gaat het gesprek met de provincie aan.
Hij neemt hierbij ook mee dat er een reële kijk op het 
autogebruik in de toekomst moet blijven (GBV en VVD).

8.6 Wensen en bedenkingen 
Samenwerkingsovereenkomst 
Regionale mobiliteit

Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

De heer Horsten licht toe dat de zienswijze is voor besproken
in de raadswerkgroep Regionale Samenwerking. Er zijn 
zienswijzen over o.a. de uitvoeringskracht van de 
samenwerking in relatie tot de inrichting van het 
programmabureau, wordt een regionale Mobiliteitsvisie 
gewenst en zijn er zorgen rondom de structurele financiering
van de organisatiekosten.
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8.7 Bestuursrapportage III 2023 JR Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

Portefeuillehouder Rooijakkers licht toe dat een Burap een 
tussentijdse meting betreft. Op dit moment is het waar dat 
er een groot overschot te zien is, het eindresultaat is echter 
pas zeker na afloop van het jaar. De gemeenteraad bepaalt 
in de jaarrekening waar het eventuele overschot naartoe 
gaat. Diverse fracties vragen zich af wat de waarde van de 
Buraps dan is en op welke manier de raad deze vruchtbaar 
zou kunnen bespreken.
Wethouder Van Broekhoven zegt toe dat de planning van 
oplevering van de overdekte fietsenstalling in het centrum 
(maart 2024), gehandhaafd blijft.
Wethouder Van Brakel geeft aan dat er spoedoverleg komt 
over de spaceboxen (tijdelijke woningen) die nu na vijf jaar 
al onbruikbaar zijn. Verder verwacht zij nog wel een 
‘inclusie-agenda’ die in nader te bepalen vorm aan de raad 
zal worden voorgelegd.
Wethouder Giesbertz geeft aan dat het communicatieplan 
over afval naar achter geschoven wordt om reden van 
personeelsgebrek.
Portefeuillehouder Delhez geen tot slot aan dat de kosten 
voor dwangsommen in de Burap niet betreft een dwangsom 
die de gemeente zou moeten betalen, maar de kosten die de
gemeente moet maken om de dwangsommen te innen.

8.8 Vaststellen Reglement van orde 
van de raad 2023

Dit raadsbesluit wordt unaniem 
(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.

De heer Van de Looij geeft aan dat zijn fractie het niet eens 
is met de genoemde 5 minuten antwoordtijd voor 
portefeuillehouders. Alle vragen die de raad heeft, moeten 
beantwoord kunnen worden. Portefeuillehouder Delhez 
antwoordt dat deze bepaling in de praktijk geen problemen 
blijkt op te leveren, maar dat er bij de evaluatie van het 
vergadersysteem aandacht aan kan worden besteed. Ook 
kan het in het presidium worden besproken.

8.9 Vaststellen Verordening 
vertrouwenscommissie benoeming,
herbenoeming en 
klankbordgesprekken 
burgemeester en benoeming 
bemensing commissie

Besluitvorming over dit voorstel
wordt door de raad verplaatst   
naar de volgende cyclus.

De gemeenteraad is van mening dat de voorzitter van de 
Vertrouwenscommissie de voorzitter van de grootste fractie 
zou moeten zijn. Dit is een lokale traditie. De verordening zal
in die zin worden aangepast.

7.3 Vaststellen Verordening tot wijziging MD Dit raadsbesluit wordt unaniem Mevrouw Van Hulst was in eerste instantie tegen het 
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van de Algemene plaatselijke 
verordening

(24 stemmen voor, 0 stemmen 
tegen) aangenomen.
 

vaststellen van deze verordening omdat er nog geen 
oplossing is voor aanvragers van vergunningen die het 
proces met opzet frustreren/vertragen. 
Zij gaat het verloop volgen.

Motie vreemd aan de orde van de 
agenda.

Motie HvV:
De motie wordt aangepast en 
daarna unaniem aangenomen.

Door de motie wordt gevraagd om het voor inwoners 
mogelijk te maken om op eigen grond hun scootmobiel of 
fiets veilig en beschut neer te kunnen zetten aan de 
voorzijde van de woning. Gewijzigd en aangevuld wordt, dit  
te onderzoeken en als pilot de wijk Zonderwijk te nemen.
Wethouder Van Brakel zegt toe dat de definitie van 
‘bouwwerk’ (in het algemeen) verfijnd zal worden.

9. Sluiting De voorzitter sluit de 
vergadering rond 22.50   uur.

MD = Marcel Delhez (Burgemeester)
HS = Huub Stroeks (Hart voor Veldhoven)
MG = Mariëlle Giesbertz (D66)
CvB= Caroline van Brakel(CDA)
TvB = Thomas van Broekhoven (Hart voor Veldhoven)
JR = Jeroen Rooijakkers (GroenLinks/PvdA)
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